
 
Protokół nr XXII/21 

z XXII Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 11 lutego 2021 roku  

 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:04 otworzył obrady XXII Sesji 

witając radnych i pozostałych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni obecni 24: 

 na sali sesyjnej 9 

 on-line 15 

 

Radny nieobecny: 

 Henryk Kasiura (usprawiedliwiony) 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. W związku ze skargą na 

działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, która wpłynęła do Rady kilka 

dni przed sesją tj. 8 lutego br. wnosi o wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do  

porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z 

właściwością, jako pkt. 13. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych przyjęła ww. poprawkę do porządku obrad 

jednogłośnie: 24 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad punktu 13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie  

z właściwością, 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są inne uwagi i propozycje zmian do porządku. 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z poprawką. 
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Rada Powiatu w obecności 24 radnych przyjęła porządek obrad wraz z poprawką 

jednogłośnie: 24 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad wraz z poprawką. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w 

Częstochowie oraz Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego na terenie powiatu 

częstochowskiego w 2020 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Częstochowskiego do roku 2023 z perspektywą na lata 2024-2027”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej w interesie publicznym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny stanu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego dla powiatu częstochowskiego za 2020 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością. 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Częstochowskim za 2020 rok. 

15. Sprawozdanie z gospodarowania powiatowym zasobem nieruchomości za 2020 rok. 

16. Sprawozdania stałych komisji Rady z działalności w 2020 roku. 

 sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 sprawozdanie Komisji Budżetu. 

 sprawozdanie Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

 sprawozdanie Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 sprawozdanie Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa. 

 sprawozdanie Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

17. Informacja o umorzonych, odroczonych i rozłożonych na raty należnościach powiatu  

w II półroczu 2020 roku. 

18. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat. 

19. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

21. Zamknięcie obrad XXII Sesji. 
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Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXI/20 z sesji w dniu  

29 grudnia 2020 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych jednogłośnie: 24 głosami „za” przyjęła protokół nr 

XXI/20. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Grzegorz Dyner 

2. Krzysztof Smela 

3. Edyta Wierzbicka 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych jednogłośnie: 24 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że został zaszczepiony I i II dawką 

szczepionki przeciwko chorobie covid-19, do czego mocno zachęca, bo oznacza  

bezpieczeństwo własne i innych. W związku z tym pozwala sobie występować bez maseczki, 

bo jest szansa, że ma wystarczającą liczbę przeciwciał chroniących przed koronawirusem.  
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Prezes Ludowego Klubu Sportowego „Kmicic” w Częstochowie St. Sączek wręczył 

staroście częstochowskiemu medal „Zasłużony dla LKS Kmicic” podkreślając bardzo dobrą 

współpracę Klubu z Powiatem Częstochowskim.  

Starosta K. Smela podziękował za wyróżnienie otrzymane od LKS Kmicic mówiąc, że od 

wielu lat jest związany z klubem, a „Olimpijczycy, mistrzowie świata, Polski; w tym Klubie 

tacy zawodnicy byli i są i będą kolejni”. Docenił  działania na rzecz sportu dokonywane na 

przestrzeni wielu lat przez Prezesa. 

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny od dnia 29 grudnia 2020 roku omawiając zagadnienia omawiane na 

posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały. Sprawozdanie obejmuje informację o 

zadaniach realizowanych przez poszczególne wydziały Starostwa i inne jednostki 

organizacyjne powiatu, ze szczególnym uwzględnieniem prac scaleniowych realizowanych 

przez wydział Gospodarowania  Nieruchomościami Skarbu Państwa. Na scalenia pozyskano z 

PROW 9 mln zł. Efekty prac w tym zakresie stawiają powiat na I miejscu krajowego 

rankingu. Z uwagi na  zimowe warunki atmosferyczne ruszyła akcja zima niosąca za sobą 

wysokie koszty utrzymania dróg /zakupiono nowy sprzęt do odśnieżania/. Jeśli pogoda się nie 

zmieni, niezbędne będą przesunięcia finansowe. Sytuacja epidemiologiczna w domach 

pomocy społecznej jest stabilna. W DPS-ie w Lelowie po zakończeniu walki z covid-

19 nie odnotowano nowych zakażeń; w DPS-ie w Turowie dotychczas nie stwierdzono 

zakażeń wśród mieszkańców, zarażeni byli jedynie pracownicy; w DPS-ie w 

Blachowni 1 osoba jest aktywnie zarażona. Większość mieszkańców i personelu dps-

ów oraz pracowników PCPR-u została zaszczepiona pierwszą dawką szczepionki 

firmy Pfizer. Trwa akcja zgłaszania do szczepień nauczycieli i wychowawców w 

domach dziecka. PCPR w połowie roku zostanie przeniesiony do nowej siedziby przy ul. 

Jasnogórskiej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 

Komendant Miejski PSP Marek Radosz poinformował, że funkcję sprawuje od lipca 2020 

roku, choć strażakiem jest od lat 90-tych.    

 

Przewodniczący Rady A. Kubat pogratulował Komendantowi funkcji stwierdzając, że to 

ciężka i odpowiedzialna praca. Pana brygadiera M. Radosza miał okazję poznać wcześniej 

podczas ćwiczeń w szpitalu na Tysiącleciu, gdy wszystko przebiegło sprawnie i perfekcyjnie. 

Czuje się z nim oraz z zawodową i ochotniczą PSP bezpiecznie i spokojnie.  

 

Starosta K. Smela poprosił o informację nt. szczepień wśród strażaków.  

 

Komendant Miejski PSP Marek Radosz przedstawił informację z działalności Komendy 

Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Częstochowie oraz Krajowego Systemu Ratowniczo - 

Gaśniczego na terenie m. Częstochowy i powiatu częstochowskiego w roku 2020 w formie 

prezentacji multimedialnej, w tym kwestie: charakterystyka i zagrożenia w obszarze 

chronionym; stan zatrudnienia, potencjał ratowniczy; mapa zagrożeń, prowadzone działania 

ratownicze przez jednostki ochrony przeciwpożarowej; dofinansowanie OSP, zestawienie 

zdarzeń za lata 2019 – 2020; przyczyny powstawania pożarów i  miejscowych zagrożeń; osoby 

poszkodowane w wyniku zagrożeń; działania związane z pandemią, dofinansowanie jednostek,  

szkolenia i ćwiczenia strażaków OSP, wydział kwatermistrzowsko-techniczny i  kontrolny, 
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działalność profilaktyczna, wnioski i plany na 2021 rok. W 2020 roku  na obszarze działania 

Komendy obejmującej miasto Częstochowa i powiat częstochowski powstały 7332 zdarzenia. 

W 2020 roku jednostki ochrony p.pożarowej interweniowały 1546 razy przy pożarach (21% 

ogólnej liczby interwencji), 5374 podczas miejscowych zagrożeń (73%), 412 razy w ramach 

alarmów fałszywych (6%). W odniesieniu do roku 2019 odnotowano wzrost ogólnej liczby 

zdarzeń o 1084 (17,3%) oraz: spadek pożarów o 405 zdarzeń, wzrost miejscowych zagrożeń o 

1542, spadek alarmów fałszywych o 53 zdarzenia. W wyniku powstałych zdarzeń śmierć 

poniosło 90 osób (z terenu powiatu 37), w tym 6 podczas pożarów, co oznacza znaczący wzrost 

w stosunku do roku poprzedniego. Rannych zostało 695 osób (315 z terenu powiatu), w tym 55 

podczas pożarów. Budżet PSP na 2020 rok wynosił 24 mln zł. Powiat wsparł jednostkę PSP 

dofinansowaniem środków do neutralizacji substancji niebezpiecznych w kwocie 30 000 zł, za 

co dziękuje. Od współpracowników wie, że współpraca z powiatem zawsze układała się bardzo 

dobrze i ma przekonanie, że nadal tak będzie. Na ręce druha prezesa OSP – starosty K. Smeli 

składa podziękowanie dla wszystkich druhów ochotników, bo to rok szczególny, na którym 

zapewne nie będą się spotykać na zebraniach sprawozdawczych. Jeśli chodzi o szczepienia 

przeciw covid - trwa akcja zbierania chętnych. Z dnia na dzień przybywa ich coraz więcej, na 

razie jest 120 osób, mimo że na początku podejście było sceptyczne. Planowany termin 

szczepień służb – początek kwietnia. Z uwagi na stan pandemii  nie zrealizowano wszystkich 

zaplanowanych inspekcji i ćwiczeń. Szczegółowe informacje nt. działalności Komendy 

Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej oraz Krajowego Systemu Ratowniczo - Gaśniczego 

zostały zawarte w przekazanym do Rady sprawozdaniu stanowiącym załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat w im. Rady podziękował za podejmowane działania i 

wysiłki PSP na rzecz bezpieczeństwa.  

 

Starosta K. Smela wyraził zadowolenie, że kadra PSP młodnieje i ma dobre kontakty z 

ochotnikami. Wyraził nadzieję, że podejmą zanikającą działalność poza bojową, w tym 

pozyskiwanie finansów i organizację dochodowych spotkań, co niestety w ostatnim roku 

siadło z wiadomych względów. Docenia współpracę z PSP i życzy sukcesów.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska powiedziała, że to zaszczyt dziękować strażakom 

za pracę. Szczególne podziękowania i nadzieje na dobrą współpracę składa dla nowego 

Komendanta. Jest to jedyna formacja, która od początku istnienie tj. czasów przedwojennych 

cieszy się niekłamanym szacunkiem ludzkim. Niejednokrotnie muszą otwierać drzwi 

samotnie zmarłych, co jest nowym, smutnym i rozrastającym się zjawiskiem naszych czasów.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał o zagrożenie zatrucia tlenkiem węgla i statystyki.  

 

Komendant Miejski PSP Marek Radosz poinformował, że prowadzone przez PSP 

kampanie związane z bezpieczeństwem w zakresie: czad i ogień, tudzież rosnąca świadomość 

ludzka oraz instalacja czujników i nawiewników powietrznych, a także przeprowadzanie 

przeglądów kominiarskich spowodowały, że zagrożenie zatrucie czadem znacznie zmalało w 

porównaniu do lat wcześniejszych, choć zdarzają się przypadki, że są ofiary śmiertelne.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował Komendantowi za merytoryczny wykład 

pokazujący działalność PSP w sposób szczegółowy. Widać, że apele i kampanie „stop. czad” 

dają efekt.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że Wiceprzewodniczący Rady S. Cierpiał 

uczestniczący w obradach on-line zgłosił problemy techniczne (brak zasięgu internetowego) .  
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2021 – 2028  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXII/173/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2021 – 2028 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Markowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXII/174/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego 

na 2021 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Wyniki głosowania:  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Markowski 
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BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Częstochowskiego do roku 2023 z perspektywą 

na lata 2024-2027” został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXII/175/2021 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Częstochowskiego do roku 

2023 z perspektywą na lata 2024-2027”. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Częstochowskiego do 

roku 2023 z perspektywą na lata 2024-2027” 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Sebastian Cierpiał, Adam Markowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji wniesionej w interesie publicznym wraz z treścią petycji i stanowiskiem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji został radnym udostępniony w systemie eSesja. Projekt uchwały został 

przygotowany zgodnie ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w którym 

rekomenduje się Radzie nie uwzględnienie przedmiotowej petycji. Treść petycji wraz ze 

stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do zaproponowanego w uchwale 

stanowiska Rady.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały.  

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXII/176/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej w interesie 

publicznym. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej w interesie publicznym 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Łągiewka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie dokonania 

oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego dla powiatu częstochowskiego za 2020 

rok został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

.  

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały.  

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXII/177/2021 

w sprawie dokonania oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego dla powiatu 

częstochowskiego za 2020 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego dla powiatu 

częstochowskiego za 2020 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przekazania 

skargi zgodnie z właściwością wraz z treścią skargi i stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji został udostępniony w systemie eSesja. Skarga mieszkanki powiatu, która wpłynęła 

do Rady 8 lutego 2021 roku została przekazana poprzez CBŚ Policji. Skarżąca opisuje w niej 

prowadzone postępowanie administracyjne dotyczące rozbiórki budynku mieszkalno-

usługowego oraz formułuje zarzuty skargowe wobec PINB. Projekt uchwały został 

przygotowany zgodnie ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w którym  
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rekomenduje się przekazać skargę wg właściwości do WINB. Treść skargi wraz ze 

stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do stanowiska Rady 

zaproponowanego w projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały.  

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 21 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę Nr XXII/178/2021 w sprawie przekazania skargi zgodnie z 

właściwością. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Robert Knysak, Ignacy Palutek 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Częstochowskim za 2020 rok zostało udostępnione w 

systemie eSesja i zaakceptowane na posiedzeniu komisji merytorycznej. Zapytał, czy jest 

potrzeba rekomendowania i czy są uwagi bądź zapytania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 

12 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

 

 Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Częstochowskim za 2020 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 
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 Henryk Kasiura 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z gospodarowania 

powiatowym zasobem nieruchomości za 2020 rok zostało udostępnione w systemie eSesja i 

zaakceptowane na posiedzeniu komisji merytorycznej. Zapytał, czy jest potrzeba 

rekomendowania i czy są uwagi bądź zapytania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie sprawozdania z gospodarowania powiatowym zasobem nieruchomości za 2020 rok. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że wszystkie komisje Rady przedłożyły 

sprawozdania z działalności w 2020 roku. Sprawozdania zostały udostępnione w systemie 

eSesja i stanowią załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. Jeśli nie ma uwag, będą kolejno  

głosowane.  

 

Ad. 16a 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie sprawozdania Komisji Rewizyjnej 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

 

 



 11 

Ad. 16b 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 16c 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Budżetu za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie sprawozdania Komisji Budżetu 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 16d 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 
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NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 16e 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 16f 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 16g 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: 23 głosami „za” zatwierdziła ww. sprawozdanie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 
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Adam Wochal  

BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Cierpiał 

 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Kasiura 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja nt. należności 

przysługujących powiatowi, które zostały umorzone, rozłożone na raty lub wobec których 

termin płatności został odroczony w II półroczu 2020 roku została udostępniona w systemie 

eSesja  i omówiona na posiedzeniu komisji merytorycznej. W okresie sprawozdawczym 

powiatowi nie przysługiwały żadne należności, ani zobowiązania. Informacja stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację.  

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez powiat w 2020 roku została udostępniona w systemie eSesja i 

zaakceptowana na posiedzeniu komisji merytorycznej. Informacja stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację.  

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 29 grudnia 2020 roku informując, że poszczególne dokumenty 

pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 20 

Radny M. Janowski w imieniu mieszkańców powiatu zapytał o udzielaną pomoc w ramach 

PFRON. Dotychczasowe wsparcie obejmowało dofinansowanie budowy wjazdów do domów. 

Czy ta forma zostanie zmieniona bądź rozszerzona na dostosowanie łazienek dla osób 

niepełnosprawnych. 

 

Dyrektor PCPR K. Buchajczuk poinformowała, że środki z PFRON wpływają do powiatu 

na początku roku i wtedy są dzielone na poszczególne działania za zgodą Rady. Środki te 

przeznaczane są na najpotrzebniejsze cele, a na likwidację barier architektonicznych zawsze 

jest ich za mało. Uchwałą Zarządu Powiatu przyjmowane są kierunki, na podstawie których 

ograniczane są procentowe kwoty dofinansowań  i ustalany jest górny pułap środków oraz   

zadania, na które będą przeznaczane. Od 2017 roku powiat nie wchodzi w zadania dotyczące 

finansowania remontów łazienek z uwagi na brak środków i w związku z tym wybierane są 

zadania bardziej istotne. Ogólna kwota przewidziana na likwidację barier architektonicznych 

wynosi od 100 000 zł  do 200 000 zł. Wybierane są wnioski najbardziej uzasadnione, które 

pozwalają młodym osobom w wieku aktywności zawodowej, po nagłych wypadkach bądź  

chorobach, wyjść z domu. W pierwszej kolejności rozpatrywane są pozytywnie wnioski dot. 

budowy wjazdów i wind, które umożliwiają niepełnosprawnym życie społeczne i wyjście z 

domu. Uchwała Zarządu w tym zakresie została podjęta w styczniu br. 
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Ad. 21 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 12:11 zamknął 

obrady XXII Sesji Rady Powiatu. Podziękował za udział radnym obecnym na sali, jak i 

radnym on-line.  

 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio oraz 

stenogramem stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 


